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Το χρονοδιάγραμμα των μεγάλων έργων της
Θεσσαλονίκης (μετρό, flyover, Προαστιακός
Δυτικής Θεσσαλονίκης)

2022/09/01 08:02 στην κατηγορία MMM

Στην πορεία υλοποίησης του μεγάλου πακέτου έργων της Θεσσαλονίκης αναφέρθηκε
χθες ο Υφυπουργός Υποδομών και Μεταφορών, αρμόδιος για τις υποδομές, κ. Γιώργος
Καραγιάννης, σε συνέντευξη του στο «Ράδιο Θεσσαλονίκη».

Ο κ. Καραγιάννης έκανε λόγο για «πολύ μεγάλη πρόοδο στην υλοποίηση του Μετρό
Θεσσαλονίκης», καθώς με τον διαγωνισμό ΣΔΙΤ για τον Ιδιωτικό Φορέα που θα
αναλάβει τη Συντήρηση και τη Λειτουργία του Μέσου, κλείνει και η τελευταία
εκκρεμότητα.

«Το Μετρό της Θεσσαλονίκης θα είναι ένα από τα πιο σύγχρονα στην Ευρώπη με πάρα
πολλές καινοτομίες» τόνισε και ξεκαθάρισε ότι «η τιμολογιακή πολιτική είναι ευθύνη
του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών και θα καθορίζεται πάντα υπέρ των
πολιτών, ενώ τα έσοδα από τα εισιτήρια θα πηγαίνουν στο ελληνικό Δημόσιο».

«Επιλέξαμε να προχωρήσουμε μέσω του μοντέλου των ΣΔΙΤ, γιατί στη συμφωνία που
θα προκύψει μετά από διεθνή διαγωνισμό θα μπουν συγκεκριμένοι αυστηροί όροι για
τη λειτουργία του Μετρό και δεν θα υπάρξουν καθυστερήσεις», εξήγησε.

Ο Υφυπουργός Υποδομών ανακοίνωσε, παράλληλα, ότι «ο σταθμός στη Βενιζέλου έχει
ήδη αρχίσει να κατασκευάζεται και το έργο του Μετρό εξελίσσεται με βάση το
χρονοδιάγραμμα».

«Στο τέλος του 2023 η Θεσσαλονίκη θα έχει και Μετρό και αρχαία, όπως
έχουμε δεσμευτεί» υπογράμμισε ο κ. Καραγιάννης.

Σε ό,τι αφορά το FlyOver, ο Υφυπουργός Υποδομών διαβεβαίωσε ότι «υπάρχει
πρόοδος και σε αυτό το σημαντικό έργο καθώς η σύμβαση με τον ανάδοχο πηγαίνει
στο Ελεγκτικό Συνέδριο για έλεγχο με στόχο να την υπογράψουμε έως τα μέσα του
Οκτωβρίου» και πρόσθεσε ότι «εντός του 2022 θα έχουμε εργοτάξια 
προκειμένου να αρχίσει η κατασκευή».



Αναφερόμενος στη σύνδεση του λιμανιού της πόλης, ο κ. Καραγιάννης τόνισε ότι
«στις αρχές του 2023, μέσα στο α’ τετράμηνο, θα έχουμε προσωρινό ανάδοχο για 
τη σιδηροδρομική σύνδεση του 6ου προβλήτα και για τον Προαστιακό 
Δυτικής Θεσσαλονίκης».

Ειδικά για τον Προαστιακό στα δυτικά της πόλης τόνισε ότι «το Μέσο θα φτάνει
μέχρι τη Σίνδο, ενώ θα εξυπηρετεί και τα ΤΕΙ».


